
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 20. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 239
Kan ministeren bekræfte, at han har været orienteret inden DSB’s indmeldel-
se i DI, dette som en del af en markedsorientering af virksomheden, således
som det er beskrevet i artiklen ”DSB melder sig i ind i DI og skrotter overens-
komster” på altinget.dk den 20. december 2017? Og kan ministeren bekræfte,
at når DSB begrunder indmeldelsen med en markedsorientering, handler det
om, at DSB mener at kunne spare penge ved at blive omfattet af en privat
overenskomst med ringere løn- og arbejdsvilkår end ved den eksisterende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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